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Årsmötesprotokoll 2016 

Kvisljungeby-Lilleby vägsamfällighet 

Organisationsnummer 957105-6101 

Zenithgården 2016-03-16 

 

§1. Öppnande av mötet.  

Mötet öppnades och ansågs behörigt utlyst. Dock med tillägg att till nästa år se till att boende 

utanför området, kommunen inkluderad, sker via mail samt att kallelse finns på samfällighetens 

hemsida. 

 

§2. Godkännande av dagordningen.  

Dagordningen godkändes med tillägg att uppföljning av årsmötet 2015 samt motioner tas upp under 

punkten övriga frågor. 

 

§3. Val av ordförande för mötet. 

Till årsmötets ordförande valdes sittande, Per Lindau. 

 

§4. Val av sekreterare för mötet. 

Till årsmötets sekreterare valdes sittande, Oscar Garnemark. 

 

§5. Val av två justeringsmän. 

Till årsmötets justeringsmän valdes Eva Lahti (GL45) och Jörgen Olsson (Myrliljevägen 14) 

 

§6. Styrelsens berättelse, resultat och ekonomiska ställning. 

Kassören Olof Ryding delger styrelsens berättelse, resultat och ekonomiska ställning. Se bilagor 

 

§7. Revisorernas berättelse. 

Hans-Göran Gustavsson redovisar revisorernas synpunkter (se bilaga). Inga invändningar från 

revisorerna. 

 

§8. Ansvarsfrihet för styrelsen. 

Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2015. 
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§9. Årsavgift 2016. 

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag, d.v.s. att årsavgiften för respektive fastighet höjs från 

700 kr/år till 900 kr/år. 

 

§10. Ersättning till styrelse och revisorer. 

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag, d.v.s. att styrelsearvoden och revisorarvoden bibehålls 

på nuvarande nivå. 8000 kr/år till styrelsen och 2000 kr/år till revisorerna. 

 

§11. Val av styrelse. 

Nyval på ordförande för 2 år, Sekreterare för 2 år och suppleant för 1 år.  

Kassör sitter kvar ytterligare 1 år.  

Valberedningen presenterade sitt förslag på ny styrelse. Förslaget innehöll två förslag på 

suppleanter, sittande Oscar Garnemark(LH16) samt Olof Norblad (LH18).   

Till posterna ordförande och sekreterare saknades förslag.  

Årsmötet fann att förslaget var otillräckligt och att punkten val av styrelse bordläggs. Årsmötet 

beslutade att kalla till en extra föreningsstämma i slutet av april och att styrelsen återkommer via 

utskick med datum för extra föreningsstämma inom kort. Hans-Göran formulerar en informativ 

kallelse till medlemmarna om vad konsekvenserna av brist på frivilliga kandidater till styrelseposter 

kan leda till i form av ökade avgifter etc. Fram till föreningsstämman i slutet av april sitter Per Lindau 

kvar som ordförande och Oscar Garnemark ersätter Claes Jansson, som avgår som sekreterare i och 

med årsmötet. 

 

§12. Val av revisorer och revisorssuppleant. 

Hans Göran Gustafsson (GL38) omvaldes till revisor på 2 år 

Daniel Aneljung (GL 47B) sitter kvar ytterligare 1 år. 

Till revisorsuppleant på 1 år valde årsmötet Zenitha Cronéer (MV1) 

 

§13. Val av valberedning. 

Årsmötet beslutade att bordlägga ärendet till den extra föreningsstämman i slutet av april (i likhet 

med §11).  

 

§14. Övriga frågor. 

Förslag på att höja anslutningsavgiften från 15000 kr till 17500 kr beslutades av årsmötet.  

Förslag på att höja slitageavgiften från 5000 kr till 7500 kr beslutades även det av årsmötet. 
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Uppföljning av förra årsmötet, synpunkter samt brister: 

 En väglampa delvis täckt av växtlighet. Behöver åtgärdas 

 Översyn av hemsida med aktuella uppgifter samt att mötesprotokoll läggs upp och blir 

tillgängliga för besökare på sidan 

 Några diken fortfarande igenvuxna. Uppmaning att rensa behöver göras via mail och 

hemsida till fastighetsägarna. Informera om att ytan mellan väg och tomt skall skötas av 

respektive fastighetsägare. 

 Viktigt att all info finns på samfällighetens anslagstavla. 

Motioner: (se bilagor) 

Villaföreningen inkom med 3 st motioner: 

1. Villaföreningens motion 1, ang. gemensam städdag, d.v.s. att Vägsamfälligheten borde 

medverka till gemensam städ- och aktivitetsdag, samt att hyra container för avfall avslås av 

årsmötet eftersom det inte ingår i ansvaret för vägsamfälligheten. 

2. Villaföreningens motion nr 2, angående att sätta upp varningsskyltar kring lekplatsen av 

typen ”Akta våra barn”, i syfte att öka säkerheten, bifalles av årsmötet. Beslut togs att köpa 

in och montera upp skyltar. 

3. Villaföreningens motion nr 3, där det påtalas att några väglampor är ur funktion. Det 

konstaterades att detta är kommunens ansvar. Beslut togs att styrelsen kontaktar 

kommunen för att få detta åtgärdat. 

Motion nr 4 från Eva Kroon ang. hastighetssänkning på Ruggebergsvägen.  

Mötet beslutade att Eva Kroon själv utreder möjligheterna till hastighetssänkande åtgärder på 

Ruggebergsvägen. Eva återkommer till styrelsen med sina slutsatser för styrelsen att överväga ev. 

åtgärder. 

 

§15 Stämmoprotokoll. 

Protokoll kommer att läggas ut på hemsidan, http://kvisljungeby-lilleby.se samt på anslagstavlan. 

Önskas pappersexemplar, eller digital utgåva via mail, så går det bra att kontakta mötessekreteraren 

via mail oscar.garnemark@telia.com 

 

§16 Mötet avslutas 

 

  

http://kvisljungeby-lilleby.se/
mailto:oscar.garnemark@telia.com
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Mötesdeltagare 

Anders Abrahamsson GL48 

Linnea Abrahamsson GL48 

Hans Göran Gustafsson GL38 

Eva Kroon RV9 

Eva Lahti GL45 

Munira Linder MV6 

Jörgen Olsson MV14 

Oscar Garnemark LH16 

Per Lindau GL41 

Olof Ryding GL7B 
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********************************************************************************** 

Torslanda 2016-04-02 

Vid Protokollet, dag som ovan 

 

________________________________________ 

Oscar Garnemark, Mötessekreterare 

 

________________________________________ 

Per Lindau, Mötesordförande 

 

 

Justerat av  

___________________________________ ____________________________________ 

Eva Lahti     Jörgen Olsson 
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Bilagor: 

Bilaga 1: Verksamhetsberättelse 2015: 
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Bilaga 2, Resultat och Balansräkning: 
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Bilaga 3, Kassabok 2015: 
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Motioner: 

Hej styrelsen! 

Här kommer tre motioner till årsmötet 2016 för Kvisljungeby - Lilleby vägsamfällighet. Avsändare är 

Gamla Lillebyvägens Villaförening som efter sitt årsmöte den 29 februari beslöt att gemensamt lägga 

fram ett antal punkter till er då vi samtliga även är medlemmar i vägsamfälligheten.  

 

Motion nr 1: 

1. Gemensam städdag 

I diken och vägrenar ligger skräp och grenar. Området mellan den egna häcken/tomten och vägen är 

på flera håll misskött. Runt brevlådor behöver gräs och ogräs trimmas och på många håll hänger 

trädgrenar fortfarande över vägbelysningen. Detta är några exempel på saker som drar ner trivseln i 

vårt bostadsområde och vi föreslår därför en eller två gemensamma städdagar per år i området. Till 

städdagen bör samtliga medlemmar i vägsamfälligheten bjudas in och tillsammans kan vi hjälpas åt 

att ta med trimmers, häcksaxar, soppåsar, krattor och annat.  

Vi föreslår: 

 Att vägsamfälligheten bjuder in till en gemensam städdag. 

 Att denna städdag avslutas med en trevlig aktivitet som exempelvis en gemensam 

fika/grillning för att ge de boende en möjlighet att lära känna varandra. 

 Att vägsamfälligheten till denna städdag beställer containrar, exempelvis en för brännbart 

avfall och en för restavfall, i vilka medlemmarna även kan kasta eget ris och övrigt eget 

skräp. Dessa containrar kan med fördel ställas upp på parkeringsplatsen vid den 

gemensamma lekplatsen. (Tidigare har vi i Villaföreningen vid enstaka tillfällen beställt 

containrar där våra medlemmar har kunnat lämna sitt skräp, två stycken containrar över 

kostar ca 7000 kr.) 

Motion nr 2: 

2. Akta våra barn-skyltar 

På vägsträckan strax före och efter lekplatsen saknas vägbulor och vi är många som har reagerat på 

att en del bilar kör lite för fort just på den sträckan av Gamla Lillebyvägen. Många barn korsar vägen 

till och från lekplatsen just här. Barn är oberäkneliga och ömtåliga trafikanter och vi bör hjälpas åt att 

vara rädda om dem. Eventuellt kan skyltar sättas upp på fler platser i området om behov finnes. 

Vi föreslår  

 Att vägsamfälligheten köper in minst två ”Akta våra barn-skyltar” samt tillhörande stolpar 

för placering på vardera sida av lekplatsen.  
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Motion nr 3: 

3. Lyktstolpar ur funktion 

På flera ställen fungerar inte lyktstolparna i vårt område vilket ökar otryggheten för de boende. 

Detta bör åtgärdas snarast och en ansvarig person i vägsamfälligheten bör med fördel utses som 

medlemmarna kan kontakta när en lampa behöver bytas/lagas. 

Vi föreslår  

 Att de lyktstolpar som i dagsläget inte är i funktion omedelbart åtgärdas. 

 Att samtliga lyktstolpar regelbundet ses över av någon/några ansvariga i 

vägsamfälligheten. 

 

Avsändare:  

Gamla Lillebyvägens Villaförening (samtliga är medlemmar i Kvisljungeby - Lilleby vägsamfällighet),  

genom ordförande Munira Music Linder, Myrliljevägen 6, tel nr: 073-6905616 
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Motion nr 4: 

Eva Kroon: Ang hastighet Ruggebergsvägen 

Hej Per 

Eva heter jag och bor på Ruggebergsvägen 9.  

 

 Skulle gärna vilja att ni tar upp min önskan att sänka hastighetsbegränsningen till högst 20 

km/h på Ruggebergsvägen på mötet 17 mars. Anledningen är att jag tycker att 30 km/h är 

för hög fart att hålla på denna väg med tätt liggande villor och garageutfarter. Många bilar 

kör just nu med väldigt hög fart upp på denna väg, framförallt post- och budbilar.  

 

Jag hoppas kunna närvara på mötet. 

Tack på förhand 

Eva Kroon  

 

 

 

 


